
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 2/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 25. 1. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: I. Falnoga, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus, 
G. Tavčar. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj , T. Ručigaj , I. Zajc. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 1/17, seje IO SVIZ/IJS z dne 
11. 1. 2017, in ugotavljamo, da so sklepi seje realizirani. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      Na osnovi grafov, ki jih je pripravil G. Kramberger o vertikalnem in horizontalnem 
napredovanju naših zaposlenih, kjer ugotavljamo, da se na IJS napreduje počasneje kot v ostalih 
delih javnega sektorja, sta imela J. Pungerčar in G. Kramberger sestanek z direktorjem. Direktor 
se strinja, da je potrebno pregledati, zakaj so napredovanja na IJS počasnejša, povedal je, da 
trenutno zamud pri vertikalnem napredovanju zaradi samega postopka ni, vprašljiva pa so 
horizontalna napredovanja. Dne 20. 1. 2017 je direktor podal in sprejel »Sklep o ustanovitvi 
Komisije za pregled napredovanj na IJS«. Direktor je določil člane, naloge, način dela in datum 
pričetka delovanja komisije. 
  
b)      Še vedno ne vemo, kako se bo odzvalo naše vodstvo na odločitev Vrhovnega sodišča 
Republike Slovenije na preveč izplačane plače.  Predvidevamo, da bodo počakali celovita 
navodila, ki naj bi jih pripravilo Ministrstvo za javno upravo. 
  
c)       B. Žefran nam je sporočil, da je sestanek 16. 12. 2016  s ponudnikom hrane Dulcis Gourmet 
obrodil sadove, saj so poslali predlog, kako se nameravajo približati željam in potrebam 
zaposlenih na Reaktorju.  Podjetje Dulcis Gourmet  predlaga in vabi 1. februarja zaposlene na 
Reaktorju na »spoznavni dan«, ko bo malica v menzi brezplačna. V mesecu februarju bo menza 
obratovala v urah, ki so jih bili zaposleni vajeni pri prejšnjih ponudnikih malice, to je med 10.30 
in 13.30, predhodno naročanje malice ne bo več potrebno. 
Upamo, da se bodo želje in potrebe tako zaposlenih kot novega ponudnika hrane zbližale v 
dobrobit obeh strani. 
  



č)       J. Pungerčar je poročal, da na osnovi razgovora z R. Gruden pričakujemo pozitiven zaključek 
poslovanja SVIZ/IJS  v lanskem letu, kar je v skladu z našimi pričakovanji. 
  
3.       Nadzorni odbor – nadomestni član/ica 

  
Zaradi daljše odsotnosti članice Nadzornega odbora SVIZ/IJS M. Peček, prisotni predlagajo, da jo 
v tej funkciji začasno nadomesti Rok Ponikvar, v kolikor se predlagani s tem strinja. 

Sklep 1: Roka Ponikvarja bomo povprašali, ali se strinja, da sodeluje kot nadomestni član v 
Nadzornem odboru do letne  skupščine 2017 SVIZ/IJS, ko bomo izvedli ustrezni volilni postopek. 

4.       Razno 

  
a)      Prejeli smo predlog člana za spremembo terminov koriščenja Atlantisa, saj se plavalni del 
zapira hitreje kot savna v določenih dnevih.  Prisotni na seji so problem in predlog  obravnavali in 
trenutno ne vidijo potrebe po spremembi ustaljenega terminskega plana koriščenja Atlantisa, ker 
savno koristi več oseb kot bazene. Pozanimali se bomo, koliko bi stala letna vstopnica za 
koriščenje plavalnega bazena in ali jo morda vključimo kot dodatno ponudbo za naše člane v 
naslednji sezoni. O morebitnem nakupu bi seveda odločali na letni skupščini SVIZ/IJS konec 
marca. 
  
Sklep 2: Sklenili smo, da poizvemo, koliko stane letna vstopnica za koriščenje bazena v Atlantisu. 

  
b)      »Prvenstva v veleslalomu članic in članov SVIZ Slovenije«, ki bo potekalo 28. 1. 2017 na 
Golteh, se bo udeležilo tudi nekaj naših članov. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodila: T. Martun                                                      Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

  
Ljubljana, 9. 2. 2017 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


